

အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများ ပြေးဆွဲမှုအခြေအနေအား အများပြည်သူသိရှိနိုင်ရန် အသိပေးခြင်း

စဉ်	တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်	ထုတ်ပြန်ချက်များ
၁။	နေပြည်တော်ကောင်စီ	အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများ ပြေးဆွဲမှုရပ်ဆိုင်းထားရန် ထုတ်ပြန်ထားခြင်းမရှိ။
၂။	ကချင်ပြည်နယ်	အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများ ပြေးဆွဲမှုရပ်ဆိုင်းထားရန် ထုတ်ပြန်ထားခြင်းမရှိ။
၃။	ကယားပြည်နယ်	အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများ ပြေးဆွဲမှုရပ်ဆိုင်းထားရန် ထုတ်ပြန်ထားခြင်းမရှိ။
၄။	ကရင်ပြည်နယ်	အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများ ပြေးဆွဲမှုရပ်ဆိုင်းထားရန် ထုတ်ပြန်ထားခြင်းမရှိ။
၅။	ချင်းပြည်နယ်	ချင်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ယာဉ်လိုင်းများ အနေဖြင့် ခရီးသည်တင်ဆောင်ခွင့်မရှိသည်ကို Express ယာဉ်လိုင်းများအား အသိပေးထားရှိပါသည်။
၆။	မွန်ပြည်နယ်	မွန်ပြည်နယ် Coronavirus Disease 2019 (COVID-19) ထိန်းချုပ်ရေးနှင့် အရေးပေါ်တုံ့ပြန်ရေးကော်မတီမှ မွန်ပြည်နယ်အတွင်း ပြေးဆွဲနေသော ခရီးသည်တင် ယာဉ်လိုင်းများအား ၁၁-၉-၂၀၂၀ ရက်နေ့မှစတင်၍ ယာယီရပ်ဆိုင်းထားရှိပါသည်။
၇။	ရှမ်းပြည်နယ်	ရှမ်းပြည်နယ် COVID-19 ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး ဗဟိုကော်မတီမှ အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများတွင် ခရီးသည်တင်ဆောင်ခြင်းအစား ကုန်ပစ္စည်းတင်ဆောင်ရန်သာ ညွှန်ကြားထားရှိပါသည်။
၈။	ရခိုင်ပြည်နယ်	အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများ ပြေးဆွဲမှုရပ်ဆိုင်းထားရန် ထုတ်ပြန်ထားခြင်းမရှိ။
၉။	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများ ပြေးဆွဲမှုရပ်ဆိုင်းထားရန် ထုတ်ပြန်ထားခြင်းမရှိ။
၁၀။	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး Coronavirus Disease 2019 (COVID-19) ထိန်းချုပ်ရေးနှင့် အရေးပေါ်တုံ့ပြန်ရေးကော်မတီမှ ခရီးသည်တင် အဝေးပြေးယာဉ်များ ဖြတ်သန်းသွားလာခြင်း မပြုရန် ၁၉-၉-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် အမိန့်ကြော်ငြာစာ ထုတ်ပြန်ထားရှိပါသည်။

၁၁။	မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများ ပြေးဆွဲခြင်းကို ယာယီရပ်ဆိုင်းသွားရန် ထုတ်ပြန်ထားရှိပါသည်။
၁၂။	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများ ပြေးဆွဲမှုရပ်ဆိုင်းထားရန် ထုတ်ပြန်ထားခြင်းမရှိ။
၁၃။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှ ခရီးသည် ပို့ဆောင်ရေး ယာဉ်လိုင်းများအားလုံး မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းသို့ ဝင်/ ထွက်သွားလာခွင့်အား ခေတ္တယာယီပိတ်သိမ်းထားရန် ညွှန်ကြားထားရှိပါသည်။
၁၄။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများ ပြေးဆွဲမှုရပ်ဆိုင်းထားရန် ထုတ်ပြန်ထားခြင်းမရှိ။
၁၅။	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	အဝေးပြေးယာဉ်လိုင်းများ ပြေးဆွဲမှုရပ်ဆိုင်းထားရန် ထုတ်ပြန်ထားခြင်းမရှိ။

❖ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ် ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနများမှ ၂၁-၁-၂၀၂၁ ရက်နေ့ ပေးပို့သောအချက်အလက်များကို စုစည်းတင်ပြအပ်ပါသည်။#